
 

LIJNBAANGEBIED verdient jongerenwerk op het Houthavenplein 

Dordrecht, 25 januari 2024 

 

Vragen artikel 40 Reglement van Orde 

Betreft: vragen over het jongerenwerker op het Houthavenplein   

Aan het College van Burgemeester en Wethouders van Dordrecht. 

Geacht College, 

Met bezorgdheid en verbazing heeft Beter Voor Dordt kennis genomen van bijgevoegd persbericht waarin 
wordt aangekondigd dat de initiatiefnemers en de jongerenwerker de activiteiten op het Houthavenplein 
moeten stoppen vanwege de financiering! 
 
Beter Voor Dordt heeft uit de wijk van meerdere bewoners en ouders van jongeren teruggekregen dat de inzet 
en de activiteiten van Jong Dordt enorm gewaardeerd worden en dat de overlast van jongeren significant is 
verminderd. 
Zoals in het persbericht staat zijn ook de jongeren ronduit positief over de aanwezigheid en activiteiten van 
Jong Dordt en de jongerenwerker. 
 
Namens Beter Voor Dordt de volgende vragen: 
 

1. Is het college bekend met de meerwaarde van de activiteiten van Jong Dordt voor de jongeren, de 
buurtbewoners en ouders?                                           
Hoe waardeert het college deze activiteiten? 
 

2. Is bij het college bekend dat de financiering de reden is dat de activiteiten moeten stoppen?                                                                                               
Is het college het met Beter Voor Dordt eens dat het echt onwenselijk is dat om deze rede de 
activiteiten moeten stoppen? 
 

3. Is het college het met Beter Voor Dordt eens dat het voor deze kwetsbare wijk een enorme 
kapitaalvernietiging is wanneer deze activiteiten moeten stoppen waardoor veel jongeren zich weer 
zullen gaan vervelen en we het risico lopen op een toename van overlast in de wijk?                                                      
Gaat het college een alternatieve activiteit organiseren?                                                                             
Wat zijn de kosten en het effect daarvan? 
 

4. Is het college bereid om in gesprek met Jong Dordt te gaan en alsnog financiën te zoeken waardoor 
“het kind niet met het badwater wordt weggegooid en” deze activiteiten kunnen worden voortgezet? 

 
Gezien de urgentie voor de wijk, het belang voor de betreffende jongeren en het voorgenomen stoppen van de 
activiteiten op 14 februari vraagt Beter Voor Dordt een spoedige beantwoording en actie vanuit het college. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Beter Voor Dordt 
David Schalken-den Hartog 
 



 


